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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen konkrét lépéseket tesz a kormány a 
közterületeken való droghasználat visszaszorításáért? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Budapest  szerte  egyre  több helyen keserítik  meg a  fővárosiak  életét  az  köztereken,  parkokban,
utcákon randalírozó droghasználók. Az áldatlan állapotokról több sajtótermék is beszámolt, de a
közösségi  média  felületein  is  rendszeresek  a  probléma mielőbbi  megoldását  követelő  lakossági
panaszok.

Az egyik kritikus terület az Ecseri úti metrómegálló, ahol az agresszív drogosok miatt sokan már
fényes nappal sem mernek keresztül menni. A megálló környékén megszaporodtak az erőszakos
bűncselekmények is. Az itt randalírozók nemcsak viselkedésükkel zavarják az egykor békés József
Attila  telep  lakóit,  hanem  közegészségügyi  veszélyeket  is  hordoznak:  gyakran  végzik  kisebb-
nagyobb szükségleteiket a metrómegálló környékén, és rengeteg szemetet hagynak maguk után. A
lakosok elmondása alapján ennek köszönhetően szaporodtak el a patkányok és házi csótányok is.

Ferencváros mellett több dél-pesti kerület, például Pesterzsébet is hasonló problémákkal küzd, de a
dizájnerdrogoktól megvadult drogosok nappali látványa a Széll Kálmán téren is mindennaposnak
számít.

Mindezek alapján kérdezem miniszter urat:

- Milyen konkrét lépéseket tesz a kormány a közterületeken való droghasználat visszaszorításáért? 

- Hogyan kívánják jobban védeni a főváros lakóit az agresszív kábítószerhasználóktól? 

- Tervezik-e fokozni a rendőrség jelenlétét az érintett területeken? 

- Milyen módszerekkel igyekeznek megakadályozni a dizájnerdrogok terjedését? 


